

# Steam Step-by-Step

TREATS YOUR HAIR WHILE SMOOTHING 即能顺直又可呵护秀发



利用蒸汽并加入角质蛋白的秀发顺直服务

### HAIR DIAGNOSIS 头发诊断

<b>TYPE OF HAIR</b>	FINE HAIR	NORMAL HAIR	THICK HAIR
发类	幼细发	中性发	厚重发
NORMAL 中性	170°C to ≅ 180°C	190°C to ≆ 200°C	200°C to ≆ 210°C
SENSITISED 敏感	170°C to ≅ 180°C	180°C to ≆ 190°C	190°C to 至 200°C
VERY	170°C	170°C	170°C
SENSITISED		to ≆	to 至
极度敏感		180°C	180°C

## RESULTS 效果

- REPAIRED, NOURISHED HAIR 修复受损秀发,令其倍感滋养
- **SMOOTHED, SEALED ENDS** 丝滑, 封密发尾
- BRILLIANT SHINE 莹亮润泽
- LONG-LASTING RESULTS 持久效果

**SERVICE PRICE:** 

\$330

KÉRASTASE **SHAMPOO** 





#### **PRE TREATMENT** 预护理

Apply X-Tenso Care Ultra Protective Pre-Treatment on hair. Do not rinse.

使用 X-Tenso Care 烫发前 完善护理。无须冲洗。





#### **STEAMPOD**

Switch on SteamPod and set the temperature according to your hair diagnosis. Pass SteamPod only 1-2 times per section. Vary the thickness of sectioning to achieve Ultimate Straight (picture I, 1-2 cm) or Natural Straight result (picture II, 3-5 cm).

发动 SteamPod 并根据头发诊 断调至适合您发质和敏感程度的温度。 SteamPod 只能在每个区部进行1-2次。区部的厚度 依终极直发(图1,1-2 cm)或 自然直发(图II,3-5 cm)而有



#### **CREAM APPLICATION** 顺滑霜

A suitable X-Tenso Moisturist Smoothing Cream is applied on hair. After processing time, hair is rinsed and blown dry.

使用合适的X-Tenso Moisturist 顺滑霜。生效时间 后,以清水冲洗秀发,然后吹干。



#### **NEUTRALISER APPLICATION** 中和剂

Apply Neutraliser on hair for 10 minutes. Rinse and towel-dry.

使用中和剂,等待10分钟,然后冲洗 并以毛巾抹干头发。



#### FINISH 完成

Blow-dry hair and apply X-Tenso Care Serum on hair for finishing.

吹干头发,并涂抹 X-Tenso Care 精华液以完成型。



#### **SERUM PROTECTION** 精华液

Apply X-Tenso Care Serum on hair

涂放 X-Tenso Care 精华



#### **TREAT** 护理

Apply X-Tenso Care Masque (on wet hair). Leave on for 5 - 10 minutes and rinse.

使用X-Tenso Care 发膜(在湿 发上),等待5-10分钟再冲洗。



#### CARE 阿护

Maintain hairstyles with premium Kérastase shampoo for ultimate care for hair.

让极优卡诗洗发乳保持您秀发



\$358

KÉRASTASE **SHAMPOO**